
Geacht college, 

Recentelijk hebben de IGJ (Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd) en de NZa (Nederlandse 
Zorgautoriteit) onderzoek verricht naar de opkomst van bedrijfsketens in de huisartsenzorg. 
Dit onderzoek benadrukt de opkomst van commerciële huisartsen ketens, zoals Co-Med, die in 
Nederland een snelle groei doormaken. Deze groei brengt echter risico's met zich mee voor 
patiënten. Het rapport toont aan dat de opkomst van bedrijfsketens in de huisartsenzorg 
problemen kan veroorzaken voor de patiënt, waarbij de controle op deze commerciële 
huisartsen ketens te kort schieten. 
 Sommige bedrijfsketens hebben zoveel patiënten per huisarts dat de kwaliteit van zorg 
onder druk staat, met lange wachttijden en beperkte tijd voor de patiënt als gevolg. 
 Het uitwisselen van personeel tussen bedrijfsketens draagt niet bij aan de continuïteit 
van zorg, aangezien patiënten steeds te maken krijgen met verschillende huisartsen. 
 Bepaalde bedrijfsketens voldoen niet aan de richtlijnen voor bereikbaarheid en 
beschikbaarheid, waardoor patiënten moeite hebben om telefonisch contact te krijgen. 
Een groot risico van commerciële huisartsenpraktijken is dat als deze partijen in financiële 
problemen komen en de bedrijfsketen instort, er geen andere huisartsen beschikbaar zijn om 
patiënten op te vangen. Dit kan de toegankelijkheid en continuïteit van de huisartsenzorg in 
gevaar brengen. 
Aangezien landelijke ontwikkelingen ook Zaanstad kunnen beïnvloeden, maken wij ons 
zorgen dat ook praktijken in Zaanstad overgenomen kunnen worden door commerciële 
partijen, wat de toegankelijkheid en continuïteit van de huisartsenzorg in onze stad kan 
bedreigen. 
Onze vragen aan het college zijn als volgt: 
1. Is het college op de hoogte van de situatie omtrent het overnemen van 
huisartsenpraktijken door commerciële partijen zoals beschreven in het rapport? 
2. Zijn er momenteel commerciële huisartsenpraktijken actief in Zaanstad? 
3. Hoe staat het college tegenover (de groei van) commerciële huisartsenpraktijken? 
4. Is de huisartsenzorg in Zaanstad voldoende op orde? Zijn er voldoende huisartsen 
beschikbaar voor de inwoners van Zaanstad? 
5. Kunnen wij een overzicht krijgen van de ontwikkelingen in de huisartsenzorg in 
Zaanstad met betrekking tot het aantal huisartsen dat binnenkort met pensioen gaat? 
6. Wat betekent dit voor de continuïteit van de huisartsenzorg in Zaanstad? 
7. Signaleert het college knelpunten bij het overnemen van huisartsenpraktijken in 
Zaanstad? Zo ja, welke zijn dat? 
8. Is het college van plan om via de VNG bij het kabinet aan te dringen op beperkingen 
voor commerciële huisartsenzorg? Zo nee, waarom niet? 
 
Wij zien de antwoorden op onze vragen met belangstelling tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Nick Hendriks 
 


